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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 1/2020 z jednání VV dne 16. ledna 2019 

 

Místo jednání: Praha, Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor:  Dušan Palcr (DP), Roman Rygl (RR), Pavel Syrový (PS), Marek  

               Fořt (MF), Alexandr Křížek (AK), Matěj Rázga (MR), Kamil Vrubl 

(KV) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Karel Ševčík (KŠ) 

Omluveni:  
 

 

Projednávané body: 

1. Úkoly z předcházejících jednání 

 

 

 Marketing 

 

 KŠ a AK informovali VV o tom, jaké jsou představy partnerů o synergiích 

mezi jejich komunikačními zájmy a zájmy rozvoje ragby. Je jen velmi 

omezené množství partnerů, kteří podporují ragby za účelem posílit rozvoj 

ragby jako takové. Ostatní partneři mají vesměs zájem o podporu 

rozvojových aktivit typu ragby do škol, vysokoškolské ragby, open soutěže, 

rozvojové aktivity klubů apod.  KŠ a AK vysvětlovali, proč je důležité, aby 

ČSRU buď dělala vlastní rozvojové programy, nebo aktivně podporovala 

stávající rozvojové programy klubů atd. Partneři od nás očekávají přidanou 

hodnotu, která spočívá v tom, že využijí spojení s ragby ke svým interním 

nebo externím komunikačním cílům. V tomto ohledu se nejedná pouze o 

logo na dresu nebo na webu. Jedná se o akce pro zaměstnance a klienty, které 

slouží jako důvody a příležitosti pro navazování a prohlubování vztahů, jak 

dovnitř jejich společností tak navenek. Je zapotřebí užší spolupráce 

sportovního úseku a marketingu, aby bylo možné dopředu vědět, jaké akce a 

příležitosti se budou pořádat a na základě toho sestavit plán pro partnery. 

Pokud budeme pořádat hodně akcí, do kterých budeme moci vtáhnout co 

nejvíce partnerů, tím lépe můžeme prohlubovat vnitřní vztahy a spolupráci 

s nimi. 

 AB, PS a DP k tomu doplnili, že hlavním smyslem sponzoringu by měla být 

podpora rozvoje českého ragby jako takového. 
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Návrh usnesení: VV bere na vědomí 

 

 

 Výběrové řízení sportovního vybavení pro reprezentaci 

 

 PM požádal VV o rozhodnutí co do vyhodnocení vypsaného výběrového 

řízení na dodavatele vybavení reprezentací. 

 

Usnesení: VV pověřuje PM, aby oslovil firmy Rhino a Adidas s tím, aby zaslali návrhy grafických 

konceptů dresů a celkovou kalkulaci v rámci vytvoření objednávky na jednotlivé sady sportovního 

oblečení. 

 

 

 Zpráva ředitele 

 

 DP navrhl, aby interní audit posuzující pracovní činnost sekretariátu ČSRU, 

byl proveden pod vedením PM a za součinnosti KV. 

 

Usnesení: VV pověřuje PM, aby společně s KV zpracoval personální audit, jehož první verzi 

dokumentu PM předloží VV do 16.2.2020. 

 

 

2. Finance 

 

 PM informoval VV, že čerpání rozpočtu bude pro rok 2019 vyrovnané.  

 PM předložil upravený návrh rozpočtu pro rok 2020, ve kterém došlo k úsporám 

na výdajové stránce. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí čerpání rozpočtu 2019 a schvaluje upravený návrh rozpočtu na rok 

2020. 

 

3. Dukla 

 

 VV se zabýval jednotlivými pohovory kandidátů na pozici manažera Dukly. Dále 

se zabýval možností oslovit možné marketingové partnery za účelem podpory 

fungování a rozvoje týmu ASC Dukla. 

 

Usnesení: VV vybral na pozici manažera Dukly Michala Prokeše. Dále, VV pověřuje PM, aby 

vytvořil oslovovací dopis, který zašle potenciálním partnerům o možnosti navázat dlouhodobou 

spolupráci s týmem ASC Dukla. 
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4. Informační systém 

 

 PM seznámil VV s informacemi o spuštění prvního modulu IS s tím, že 

plnohodnotná finální verze systému bude plně spuštěna v polovině února 2020. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

5. Výzva k podávání nominací a formuláře Trenérka / Cvičitelka roku 2019 

 

 PM informoval VV o výše uvedené akci a sice volba Trenérky / Cvičitelky za rok 

2019. 

 

Usnesení: VV pověřuje OM, aby kontaktoval Hanku Schlangerovou a předal ji informace o výše 

zmíněné akci s možností nominovat vhodnou osobu prostřednictvím Českého olympijského výboru. 

 

 

6. Metodická rada Dukly 

 

 VV se zabýval předloženým materiálem, který předkládá návrh koncepce, 

fungování a složení Metodické rady Dukly. 

 

Návrh usnesení: VV přijal materiál předložený DP a upravený MF s cílem zkompletovat tento 

dokument k datu 31.3. 2020. Finální verzi dokumentu představí manažer Dukly na schůzi VV v co 

nejbližším termínu nadcházejícího měsíce. 

 

 

7. Ragbista roku 2019 

 

 OM seznámil VV s informacemi týkajících se vyhlášení Ragbisty roku 2019. Toto 

vyhlašování proběhne v Tyršově domě, Praha 1 a to v datu 13. února. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí a pověřuje OM, aby oslovil Eduarda Krūtznera s tím, aby vybral 5 

kandidátů na výběr laureáta do síně slávy v rámci výše zmíněné akce. 
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8. Zrušení RC Trailors 

 

 OM informoval VV o tom, že klub RC Trailors oficiálně požádal o zrušení členství 

v České ragbyové unii z důvodu ukončení činnosti jejich klubu. 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

9. Women's Leadership Scolarship 2020 

 

 PM informoval VV o tom, že Komise ženského ragby navrhla Hanu Schlangerovou 

jako kandidátku na udělení stipendia World Rugby 2020 Women’s Leadership 

 

Usnesení: VV na základě návrhu Komise ženského ragby navrhuje Hanu Schlangerovou jako 

kandidátku na udělení stipendia World Rugby 2020 Women’s Leadership. V případě schválení této 

kandidátky ze strany World Rugby, žádá VV H. Schlangerovou o podávání průběžných informací o 

průběhu projektu. 

 

 

10. Olympijské festivaly 2020 

 

 OM seznámil VV o možnosti prezentovat české rugby v rámci akce Olympijské 

parky, které se budou konat v datu 24.7. – 9.8. v Praze, Brně a Ostravě.  

 

Usnesení: VV schvaluje zapojení ČSRU do prezentací ve všech uvedených parcích, konkrétní forma 

prezentace bude dohodnuta na příštím jednání 

 

 

11. Trenérsko – metodická komise 

 

 VV byli představeni jednotliví kandidáti pro nově vzniklou trenérsko – 

metodickou komisi.  
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Usnesení: VV schvaluje složení jednotlivých členů této komise a zároveň schvaluje, že pozici 

předsedy komise bude vykonávat Filip Vacek. Dále VV žádá Filipa Vacka, aby se zúčastnil 

příštího jednání, kde představí cíle a základní koncept fungování výše zmíněné komise. 

 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 11. února 2020 od 8:00 hodin na stadionu Markéta. 

V Praze dne 16. ledna 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 


